
Odgovor na vprašanje Janeza Tratnika v zvezi s cepljenji, to je, koliko občanov, ki jim cepljenje ne 
pripada, je bilo cepljenih 
 
Vse osebe so bile na cepljenje napotene s strani zavodov, služb ali zdravnikov, tudi v obdobju 
od 27.12.2020 do 19.1.2021, ko smo informacije o terminih in količinah dobav cepiv prejemali 
v zadnjem trenutku in ko smo morali cepljenje organizirati dobesedno od danes na jutri. Potek 
cepljenja je med 22. in 26.1.2021 preverila zdravstvena inšpekcija, ki smo ji natančno predstavili 
številne težave s katerimi smo se soočali ter ji predali vse podatke o dobavah cepiv in sezname 
cepljenih oseb. Inšpekcija je bila zelo zadovoljna z ažurnostjo in preglednostjo dokumentacije, 
postopek pa zaključila brez vsakršnega komentarja. 
  
Pripravil: mag. Egon Stopar, direktor Zdravstvenega doma Ajdovščina 
 
Odgovor na vprašanje Janeza Tratnika glede avtobusne postaje v Gozdu 
 
Podjetje Telekom Slovenije d.d. Ljubljana je v letu 2008 s Krajevno skupnostjo Col podpisalo 
pogodbo o brezplačnem najemu prostora. Pogodba je sklenjena za nedoločen čas z možnostjo 
odpovedi. V prostoru se nahaja telefonska centrala, prostor je zaklenjen. Po podatkih Telekoma 
bo predvidoma v roku enega leta dograjeno na tem območju tudi optično omrežje, ki bo 
omogočalo, da se centrala takrat ukine in se bo na ta način ponovno sprostil prostor. Trenutno 
je za potrebe čakanja na razpolago pokrita avtobusna čakalnica (ne pa zaprt prostor).  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Odgovor na vprašanje Janeza Tratnika glede stanja objektov OŠ Col 
 
V letu 2020 je bilo s proračunom zagotovljenih 19.303 € za sanacijo dela strehe, 
prezračevalnega dimnika, dvigalnega jaška in dela južne fasade v mansardi šole in sicer kot 
investicijski transfer šoli. Šola v lanskem letu zaradi epidemije ni uspela pridobiti izvajalca 
sanacije za ta dela, kljub aktivnemu iskanju izvajalca. Sredstva so se ponovno zagotovila v letu 
2021 in sicer 43.303 € za sanacijo dimnika, dvigalnega jaška in južne fasade v mansardi matične 
šole ter sanacijo strehe nad telovadnico. Šola ob pomoči našega oddelka za investicije trenutno 
pridobiva predračune oziroma išče potencialne izvajalce, po prejetju le-teh, pa se bo odločilo, 
kaj in kako sanirati. Nujno bo potrebno sanirati težave z zamakanjem okrog zračnikov, dimnikov, 
prezračevalnih jaškov na šoli. Zamakanje telovadnice se je trenutno ustavilo, saj je šola že 
popravila odtekanje vode iz žleba. Sredstva za sanacijo fasade so predvidena v NRP občine v 
letu 2022 (85.488€).  
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
 
Odgovor na vprašanje Janeza Tratnika glede košnje zelenic na Colu 
 
V letošnjem proračunu  so zagotovljena sredstva v višini 50.000 € za košnjo zelenic na območju 
vseh krajevnih skupnosti. Površine so bile v digitalni obliki posredovane krajevnim skupnostim 
v pregled in potrditev. V roku 20 dni bo omogočen tudi ogled v programu Kaliopa.  Košnjo 
zelenic bo v okviru razpoložljivih sredstev izvajala Komunalno stanovanjska družba na podlagi 



pripravljenih letnih programov. Skupna površina zelenic (dodatno vnesenih v sistem) je razvidna 
iz spodnje tabele. Grafično pa dostopna na naslednji povezavi:  https://arcg.is/1uCPrK0 
 
Krajevna_skupnost Število zelenic Površina m2 
Krajevna skupnost Ajdovščina 7 (dodatno) 16262 
Krajevna skupnost Batuje 7 6657 
Krajevna skupnost Brje 10 4133 
Krajevna skupnost Budanje 3 10843 
Krajevna skupnost Cesta 4 349 
Krajevna skupnost Col 10 4239 
Krajevna skupnost Dobravlje 1 68 
Krajevna skupnost Dolga Poljana 3 769 
Krajevna skupnost Gaberje 3 1061 
Krajevna skupnost Gojače - Malovše 8 16570 
Krajevna skupnost Kamnje - Potoče 11 1182 
Krajevna skupnost Lokavec 10 12709 
Krajevna skupnost Šmarje 2 2932 
Krajevna skupnost Otlica - Kovk 4 4739 
Krajevna skupnost Plače 2 4682 
Krajevna skupnost Planina 13 3235 
Krajevna skupnost Podkraj 3 5912 
Krajevna skupnost Predmeja 8 7829 
Krajevna skupnost Črniče 30 18781 
Krajevna skupnost Selo 3 495 
Krajevna skupnost Stomaž 2 5003 
Krajevna skupnost Ustje 3 490 
Krajevna skupnost Velike Žablje 2 152 
Krajevna skupnost Vipavski Križ 8 3625 
Krajevna skupnost Vrtovin 16 5552 
SKUPAJ:   138271 

 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Bojana Mikuža glede popravilo mostu na cesti Dolenje – 
Planina 
 
V letošnjem proračunu so zagotovljena sredstva za celovito prenovo mostu v Dolenjah, izdelani 
so načrti, izbran je izvajalec del. Zataknilo se je pri pridobivanju soglasja lastnika mejaša, s 
katerim še nimamo podpisane pogodbe, zato z deli nismo pričeli.  Po vsej verjetnosti bomo 
primorani projektno dokumentacijo spremeniti, da izločimo posege na zasebna zemljišča.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Bojana Mikuža glede popravila žlebov na stavbi bivšega Nanosa 
 

https://arcg.is/1uCPrK0


Občina načrtuje celovito sanacijo objekta bivšega Nanosa, ki poleg energetske sanacije zajema 
tudi preureditev notranjih prostorov in zunanje fasade, kamor sodi tudi popravilo žlebov. Po 
načrtu se obstoječi žlebovi na fasadi, ki gleda proti pešpoti odstranijo in se jih umesti na 
notranjo stran, kjer smo v sklopu komunalne infrastrukture Kastre že predvideli odtok 
meteornih voda. Poleg žlebov je na več mestih dotrajana in pušča tudi streha, kar bo v primeru, 
če v kratkem v celovito sanacijo objekta ne bomo vlagali, potrebno v najkrajšem možnem času 
popraviti.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Uroša Štora za ureditev poti Dolenje Planina 
 
Odgovor, ki  smo ga pripravili na prejeti dopis KS Planina, prilagamo kot odgovor na svetniško 
vprašanje, saj se nanaša na isto tematiko.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 
Odgovor na svetniško vprašanje Uroša Štora glede Poti okrog Vipavskega Križa 
 
Problematika dela poti okrog Vipavskega Križa, ki pelje iz Malih Žabelj proti Plačam je bila 
izpostavljena že pri urejanju poti, vendar takrat žal ni bilo drugih možnosti, kje bi pot lahko 
speljali. Še enkrat bomo preučili morebitne druge opcije, da bi se pot iz Malih Žabelj do Plač 
priključila po stranskih poteh.  
 
Pripravila: Janja Lazar 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Igorja Česnika glede prenove poti v Dolgi Poljani 
 
Za sanacijo poškodovane poti v Dolgi Poljani, katera je nastala že v času lanskih poplav v mesecu 
septembru, smo tik pred pričetkom izvedbe. Dela naj bi se pričela takoj po velikonočnih 
praznikih. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Mihe Kaplja glede gladkega asfalta na dveh ovinkih v Dobravljah 
 
Nevarna ovinka na cesti Dobravlje – Žablje se nahajata znotraj oznake naselja Dobravlje, kjer je 
hitrost omejena na 50 km/h. Zaradi varnosti je prav tako  pred dvojnim ovinkom iz smeri Žablje 
postavljen prometni znak oznake 1109-2 nevarni ovinek ali več zaporednih ovinkov. Ovinka 
sicer potekata v ravnini. Morebitna sanacija gladkega asfalta bi morala biti uvrščena v proračun 
občine.   
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
Odgovor na vprašanje Adama Rasporja glede sklepa o odvzemu javnega dobra v Dolgi Poljani, ki 
se ga na 17. seji ni sprejelo 



 
Pridobljene so bile izjave vseh mejašev, da odvzemu javnega dobra ne nasprotujejo. Zadeva je uvrščena 
na 20. redno sejo občinskega sveta. 
 
Pripravila: Barbara Regulj  
 
Odgovor na vprašanje Igorja Česnika glede izvajanja projekta Moja pobuda: Cesta – Vipavski Križ 
(parkirišča, javna razsvetljava) in Skrilje – družinska kolesarska pot: 
 
 Projekt »Moja pobuda« Celostna ureditev ceste med vasjo Cesta in Vipavskim Križem (parkirišča pri 

pokopališču, zasaditev drevoreda, javna razsvetljava).  
V marcu 2020 je bila pripravljena idejna zasnova (IDZ – Marica ŽB), kjer je bilo zajeto celotno območje 
ob cesti med Vipavskim Križem in naseljem Cesta, do železnice. V IDZ je bila preverjena možnost izvedbe 
celotne »moje pobude«, izvedba parkirišč na različnih lokacijah, umestitev pločnika z drevoredom, z 
vključitvijo predvidene širitve pokopališča. IDZ je bila predstavljena tudi  predstavniku KS Cesta.  
Junija 2020 je bil na podlagi predloga ureditve območja pokopališča s parkiriščem povabljen lastnik 
sosednjega zemljišča k ponudbi za prodajo le tega. Pri pridobitvi je pomagala tudi KS, vendar prav tako 
neuspešno, saj lastnik ni želel prodati tega dela parcele.  
Vzporedno s pridobivanjem zemljišča (junij 2020) so bili naročeni projekti za ureditev javne razsvetljave 
med Cesto in Vip.Križem. (izdelovalec: Matjaž Kalin, MM-Biro, N.Gorica). Projekti so bili (zaradi 
odsotnosti projektanta) izdelani konec septembra 2020. Predvidena je bila izvedba javne razsvetljave po 
celotni dolžini, ob pločniku. Iz projekta izhaja, da je vrednost del za javno razsvetljavo ocenjena na 
29.718,85€ (brez DDV), oz. 36.257,00€ z ddv. (kabelska k.= 16.316€ +ddv, javna razsvetljava=13.402€ 
+ddv). V tej ceni še ni vključen strošek služnosti, ker v tem delu ni javnih parcel. Predvidena cena izvedbe 
presega vsa razpoložljiva sredstva za projekt »moja pobuda«, zato  z izvedbo nismo mogli nadaljevati. S 
projektom je bila seznanjena tudi KS Cesta, ki naj bi pripravila predlog pocenitve, vendar ta ne bi ustrezal 
pravilnikom. Zaradi nejasnih mej med javnim, občinskim in privatnim zemljiščem je bil naročen geodetski 
posnetek območja in informativna zakoličba mej.  Izkazalo se je, da je na vzhodnem delu ceste 
občinskega zemljišča precej več. 
Zaradi nepripravljenosti odprodaje dela parcele štev. 3181, smo pripravili varianto izvedbe parkirišč na 
severni strani javne poti, ki bi tudi posegali delno v privatno zemljišče, na parceli štev. 3196. Parcela je v 
lasti več lastnikov. Z njimi naj bi bili v kontaktu predstavniki KS Cesta, vendar tudi tokrat neuspešno, saj 
lastniki (ustni odgovor enega izmed lastnikov) ne nameravajo prodati zemljišča.  
Ponovno smo se skupaj, na pobudo KS Cesta in Vip.Križ dobili na terenu z lastnikom prve parcele ob 
pokopališču in predstavili predlog izvedbe parkirišč, z manjšim posegom v njegovo zemljišče. Lastnik se 
načeloma strnja s predlogom odprodaje manjšega dela parcele, kar lahko izvedemo z izvedbo poševnih 
parkirišč. Parkirišča bi se izvedla le z makadamsko utrditvijo »razširjene«  poti tudi za parkirišča, z 
ureditvijo odvodnjavanja, brez podpornega zidu z ustrezno brežino. Na podlagi dopolnjene zasnove se 
bo pripravilo predlog odkupa dela parcele ob glavni cesti in ob javni poti, na severnem robu parcele štev. 
3181.  
Ta projekt »Moja pobuda« je zelo zanimiv, obravnava dokaj občutljivo in pomembno območje, pobočje 
Vipavskega Križa in glavni vhod, dostop do njega, na vizualno izpostavljenem delu. Je znotraj varovanega 
območja (spomenik lokalnega pomena). Tudi zato je reševanje posameznega dela območja pomemben 
del celote. Že sama vsebina »Moje pobude« je obsežna in presega razpoložljiva sredstva, ki so bila 
predvidena v proračunu. Zato je nujno pravilno zastaviti faznost izvedbe projekta, ki bo omogočal 
nadaljevanje tudi po posameznih, vendar med seboj povezanih sklopih. 
 
 Projekt »Moja pobuda« Skrilje – Družinska kolesarska pot: 
Pripravljeni so projekti za ureditev kolesarske poti (določitev trase). Oblikovan je predlog Za označitve 
trase, ki je usklajen s pravilniki (v nastajanju in bo podlaga označevanju tudi drugih kolesarskih poti) ter 
predlog ureditve posameznih območij na trasi.  



Izvedena je že ureditev počivališča pod Brjami in pri jezercu Krnica (nove klopi in miza, obnovljena 
ograja). Pridobljena je ponudba za količke (vendar zaradi slabše izvedbe označitve tekaških poti bo 
potrebna drugačna izvedba).  
V sklopu projekta je bila predvidena tudi ureditev propusta (pri Krnici), vendar je bila ponudbena cena 
projekta previsoka (8.500€!).  
V pripravi je tudi info tabla v Skriljah (tipska oblika), ostalo vsebino pripravlja KS.  
Pripravljen je predlog stojal za kolesa (ki bi bil enak v vseh naseljih (Vip.Križ, Ustje, Skrilje) in v mestu, 
pridobljena je tudi ponudba za izvedbo. V februarju je bil sestanek (na daljavo) s pobudnikom in KS 
Skrilje.  
Pri urejanju »družinske kolesarske poti« s startom v Skriljah je največji problem določitev varne trase, 
saj med Skriljami in Dobravljami mora potekati po državni cesti, ker druge javne poti med naselji Cesta, 
Skrilj, Dobravlje ni. Zato je bil podan predlog (s strani KS in predlagateljem Moje pobude) za zmanjšanje 
hitrosti na regionalni cestei Cesta – Dobravlje. 
 
Pripravila: Marica Žen Brecelj 
 
 
Odgovor na svetniško vprašanje Davida Korena glede varnosti prezentacijskih polj na Lavričevem 
trgu 
 
Pri urejanju prezentacijskih polj na Lavričevem trgu ter označevanju za slepe in slabovidne sta bila 
upoštevana standarda: 
- Talni taktilni vodilni sistem za slepe in slabovidne SIST 1186:2016  
- Gradnja stavb - Dostopnost in uporabnost grajenega okolja SIST ISO 21542:2012  
Opis ureditve prezentacijskih polj: 
Odprta prezentacija arheoloških izkopanin je predvidena v štirih prezentacijskih poljih.  
Pozicije prezentacijskih polj so predvidene na način, da se prezentira rimski objekt v liniji vzhod zahod s 
poudarkom na prezentaciji osrednjega vhodnega dela rimskega objekta.  
Dimenzije prezentacijskih polj so usklajene s predvideno prometno ureditvijo trga v območje za pešce. 
Med polji so predvidene tri povezave na severni del trga.  
Na vzhodnem delu je predvidena širša povezava za dostavo, intervencijo in ostala motorna vozila. 
Osrednja povezava na liniji vhoda rimskega objekta je ožja in je namenjena pešcem in kolesarjem.  
Zahodna povezava je prav tako namenjena pešcem in kolesarjem z možnostjo izvoza za motorna vozila 
v smeri Prešernove ulice.  
Pohodni nivo prezentacijskih polj je cca 45 cm nižji od nivoja tlakovanja trga, kar predstavlja višino 
sedišča na robovih polj.  
Robovi prezentacijskih polj so predvideni kot prosti robovi brez ograj, pri tem se upošteva standard SIST 
ISO 21542:2012 (stran 26, točka 9 - Varovanje ob poteh in rampah),  
kjer je navedeno, da med nivojskimi razlikami do višine 60 cm varovalna ograja ni potrebna.  
 Prezentacijska polja so dostopna preko stopnic, ki so umeščene v linije kamnitih klopi. Kamnite klopi so 
predvidene na severnem in južnem robu prezentacijskih polj.  
Robovi prezentacijskih polj so označeni s talnimi taktilnimi oznakami za slepe (čepasta struktura, širina 
60 cm). Načrtovana je tudi označitev robov s kontrastom za slabovidne.  
Severni in južni rob v sklopu kamnitih klopi se označuje s kontrastnimi trakovi (širina 5 cm). Vzhodni in 
zahodni robovi so označeni s kovinskim robnim profilom (širina 6 cm) z integrirano osvetlitvijo. 
V sklopu kovinskega robnega profila je predvidena umestitev talnih svetilk (dolžine 50 cm) na vogalih 
prezentacijskih polj in umestitev linijskih svetilk (dolžina 750 cm) v spodnjem robu prezentacijskih polj. 
Na južnem delu je ob robu vozišča predviden kovinski ročaj, da se omeji prometni del trga od 
prezentacijskih polj. 
 
Pripravila:    Ajdin Bajrović – Arhitekturni biro Ravnikar Potokar  
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Zadeva: Odgovor na vaš dopis z dne 19.3.2021 –  »Zahteva za sanacijo ceste LC 001 100 Dolenje 
– Planina« 
 
Na Občino Ajdovščina ste naslovili dopis, v katerem zahtevate sanacijo odseka lokalne ceste LC 
001 100 »Dolenje – Planina«, odsek 001 102 od km 1,980 do km 3,480. Omenjen cesta je v 
odloku o kategorizaciji cest kategorizirana kot lokalna cesta, ki povezuje mesto Ajdovščina z 
naselji na JV delu Občine Ajdovščina ter je ena izmed treh občinskih prometnic, ki povezujejo 
Občino Ajdovščina z občinami v Braniški dolini in Krasu. Vzdrževanje ceste opravlja Komunalno 
stanovanjska družba Ajdovščina, d.o.o., ki je vzdrževalec vseh kategoriziranih cest na območju 
občine Ajdovščina.  
 
Od decembra 2019 je bilo za vzdrževanje te ceste s strani vzdrževalca KSD zagotovljenih 
31.380,00 EUR in sicer: rezkanje ovinka 870,00 EUR, sanacija poškodovanega asfalta cca 400 
m2 v vrednosti 16.100,00 EUR, popravilo bankin v vrednosti 2.090,00 EUR, čiščenje jarkov 
770,00 EUR, dvakrat letna košnja vegetacije ob cesti ter zagotavljanje svetlega profila ceste z 
odstranitvijo dreves 7.350,00 EUR, v okviru zimske službe za posipanje ceste cca 1.000,00 EUR, 
ter pred kratkim postavitev odbojne ograje v dolžini 80 m na območju goloseka v znesku 
3.200,00 EUR, ob tem pa je bil zagotovljen redni mesečni pregled ceste in opravljena dela v 
okviru pregledniške službe.  V kratkem pa se bo izvedla še sanacija ceste v pasu ponižanega 
asfalta na začetku ob zadnji hiši v Dolenjah.  
 
V sklopu investicijskega vzdrževanja pa je bila v letu 2017 komplet na novo izdelan odsek ceste 
od zadnje hiše v Dolenjah do prvega ovinka v skupni dolžini cca 500 m od skupaj 1.500 m celotne 
trase ceste, vrednost investicije je znašala 185.000,00 EUR.   
Kot primerjavo naj vam navedemo, da  Občina Ajdovščina za vzdrževanje in investicije vseh 
kategoriziranih cest letno nameni cca 600.000,00 EUR sredstev. 
 



Občinski svet je v letu 2019 sprejel Plan razvoja in vzdrževanja občinskih cest 2020 - 2024, št. 
371-13/2019-1, ki je bil v mesecu marcu noveliran. V dokumentu je lokalna cesta LC 001 102 
postavljena v prvo prioriteto sanacij, ki jih ima predvidene Občina Ajdovščina. 
Potrebno pa je poudariti, da je na območju občine Ajdovščina skupno kategoriziranih 282 km 
cest ter skoraj 40 km nekategoriziranih cest, proračunska sredstva pa so omejena.  
 
Pripravila:  
Jošt Černigoj  
Damijan Lavrenčič 
 
 

Mojca Remškar Planinc,                         
direktorica občinske uprave 

 

 
 
 
 
 


	Odgovori na vprašanja
	odgovor KS Planina - cesta Dolenje Planina

